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Yttrande över motion- Halvera matsvinnet till 2025 (V), 
KS/2019:161 

 
Vänsterpartiet tackar Utbildningsförvaltningen och Vård- och omsorgsför-

valtningen för utförliga svar på vår motion om att halvera matsvinnet till 

2025.  

 

Det framgår av svaren att det finns mycket god vilja och sker många bra ini-

tiativ inom de olika verksamheterna. Det framgår också att olika verksam-

heter och enheter har olika förutsättningar, arbetar på olika sätt och att frågan 

är komplex. Det noteras i svaret att matsvinnet idag varierar mellan enhet-

erna utifrån den statistik som finns, fast det har visat sig omöjligt att göra 

rättvisa jämförelser mellan olika enheter. Vi förstår att det visat sig svårt att 

aggregera data för en hel förvaltning, och helt omöjligt att redovisa uppgifter 

för hela kommunorganisationen.  

 

Beskrivningen av det pågående arbetet för att minska matsvinnet indikerar 

med stor tydlighet att det skulle behövas en centralt administrerad målinrik-

tad insats, som hjälper alla enheter att optimera sitt bidrag och att mäta sina 

resultat på ett sätt som gör det möjligt att aggregera statistiken. Det behövs 

en övergripande strategi för kommunens alla förvaltningar och enheter, så att 

var och en kan ges stöd, verktyg och förutsättningar att bidra på bästa sätt till 

ett gemensamt mål. 

 

Vi håller med förvaltningen om att arbetet kräver kontinuitet och att det be-

höver följas centralt – vilket är själva avsikten med vår motion.  

 

Jag yrkar: 

 

Att kommunstyrelsen förslår kommunfullmäktige att bifalla motionen. 

 

 

Mats Einarsson (V) 

 

 

 


